
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Krzysztof Kido 

Radny poinformował, że w imieniu mieszkańców ulicy Słowackiego i Drewnianej, dużego 

MAT-BET-owskiego osiedla, wnioskuje o rozważenie możliwości ustawienia najpierw 

tymczasowego, a później stałego przystanku dla linii nr 5 na fragmencie ulicy Prostej 

łączącym obie ulice. Powiedział, że ktoś, kto tam był wie, że autobus zatrzymuje się na ulicy 

Lutosławskiego, a następnie dopiero na ulicy Wiejskiej – na tym długim odcinku ulicy Prostej 

i ulicy Zamkowej nie ma przystanku. Dodał, że przystanek powinien być wielofunkcyjny, 

gdyż osoby z tego osiedla, które wzywają taksówkę, nie mają gdzie stanąć, żeby na tą 

taksówkę zaczekać, ani nie mają gdzie wysiąść. Ulica jest czteropasmowa, potężny pas zieleni 

i chodnik – jest miejsce na na razie tymczasowy, a w przyszłości stały przystanek wydzielony 

z fragmentu chodnika 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/17.html



